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Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

14. kalendárny týždeň 

 

 

Pondelok 31.3:  

V pondelok pracovníci obce čistili jarok pri pani Súkenikovej a dokončili čistenie 

jarku pri parku obecného úradu. 

Ja som po týždňovej plnej neprítomnosti doháňal všetko potrebné. Hneď ráno som 

mal poradu s pracovníčkami obce ohľadom aktuálnych tém.  

Cez deň bolo úlohou dňa aj v ohľade posledného dňa v mesiaci poslať na kontrolu 

verejného obstarávania. Išlo o projekty cez ministerstvo životného prostredia, na 

ktoré už máme aj finančné prostriedky a treba už len finálne povolenie od 

kontrolórov z ministerstva životného prostredia. 

Poobede som bol na návšteve v klube dôchodcov Sklené, kde som zavítal po 

dlhšej dobe a bolo to veľmi príjemné stretnutie. 

Poobede som mal stretnutie s poslancami a členmi komisie kultúry a športu 

ohľadom nadchádzajúcej akcie majáles. Bola to celkom dobrá diskusia a dohodli 

sme sa na skoro všetkom. Aj keď nie každý bol nakoniec s výsledkom spokojný 

ale myslím si, že to bude určite dobrá akcia a ľudia budú nakoniec spokojný.  

Večer som ešte telefonicky riešil situáciu ohľadom susedského sporu a bohužiaľ 

to dospelo až do privolania polície, ktorá na mieste všetko zdokumentovala.    

Utorok 1.4.:  

V utorok pracovníci obce pokračovali v čistení jarku pred obecným úradom, ktorý 

začali a nedokončili v pondelok. Začali aj s demontážou zhnitých latiek oplotenia 

v obecnom parku. 
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Ja som mal na starosti viac menej administratívne veci. Poobede som pomáhal 

pracovníkovi obce so skladaním detského ihriska. Toto ihrisko skladáme 

v obecnom dome a jedná sa o ihrisko, ktoré sme zakúpili ešte na jeseň z peňazí 

vás spoluobčanov v rámci zbierky. Toto ihrisko bude v priestore červeného 

ihriska a už teraz sa teším ako sa bude využívať.  

Streda 2.4. :  

V stredu pracovníci obce dokončili demontáž latiek oplotenia v obecnom parku. 

Druhá partia vykopala jamu na nový kolotoč na červenom ihrisku. 

V utorok prišla na obecný úrad hlavná kontrolórka obce a preberali sme spolu 

aktuálne témy a aj veci, ktoré treba uzavrieť.  

V stredu sme poslali žiadosť na žilinskú župu, kde sme žiadali dotáciu pre obec. 

Ako to celé dopadne ešte neviem, ale dúfam, že to bude úspešné. 

Poobede som mal dohodnuté stretnutie z riaditeľkou základnej školy ohľadom 

nadchádzajúcej plánovanej akcie „o škole po škole“. Je to plánované na piatok 

11.4. a veľmi ma teší táto iniciatíva našich učiteliek. Je to pekný príklad ako 

spájať všetky vekové kategórie našich detí a aj rodičov. Ešte raz ďakujem za 

iniciatívu našej základnej školy.   

 

Štvrtok 3.4. :  

Vo štvrtok bola v obci plánovaná odstávka elektrickej energie kvôli vypiľovaniu 

konárov a stromov v elektrickom vedení. Naši pracovníci pomáhali pri uprataní 

konárov a ich následný odvoz preč. Podarilo sa vyčistiť veľkú časť obce ale 

niektoré stromy sa nestihli, čo ma osobne mrzí. Bez elektrickej energie boli okrem 

obecného úradu aj obchody a pošta a tak na chvíľu v obci nastal „elektrický kľud“   
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Piatok 4.4:  

V piatok pracovníci obce dokončovali odstraňovanie konárov po štvrtkovom 

pílení stromov. Pracovníci obce zabetónovali základovú časť nového kolotoča na 

červenom ihrisku, ktorý nahradí starých „koníkov“. 

Pracovníci Telekomu osadili nový stĺp pri červenom ihrisku, ktorý bol poškodený 

a nahlasoval som to osobne na poruchy. V piatok som mal telefonát 

s pracovníčkou enviromentálneho fondu ohľadom nových úrokových sadzieb 

a nových schvaľovacích procesov pre obce. Poobede som mal na starosti poslanie 

žiadosti na ministerstvo financii, kde sme žiadali dotáciu v hodnote cca 15 000 

eur. Telefonoval som ešte s povodím váhu, kde som ich žiadal o promtnejšiu 

reakciu ohľadom našich potokov. Mal som prisľúbenú pomocou s technikou ešte 

v tomto mesiaci.  

Poobede som mal telefonický rozhovor s projektantom, ohľadom odvodnenia 

obecného domu. Dohodli sme sa, že v najbližšej dobe mi dá cenovú ponuku 

a následne budem informovať poslancov, kde sa dohodneme na ďalšom postupe.    
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Slovo na záver:  

Ako ste si už určite veľká väčšina z Vás všimli, tak z parku boli demontované 

staré drevené latky, ktoré boli aj nadhnité. Postupne bude demontovaná aj oceľová 

časť oplotenia a park sa tak otvorí verejnosti bez zbytočného oplotenia.  

Tento týždeň bol na týždeň presne tomu ako som začal písať moje články 

z názvom čo nové sa stalo v obci. Ako som už na začiatku spomínal, inšpiráciou 

mi bol okrem iného aj starosta obce Trnavá Hora, ktorý také niečo robí vo svojej 

obci. Reakcie sú aj pozitívne a aj nie práve najlepšie ale to je asi úplne normálne. 

Pre mňa je dôležité aby boli občania informovaný a ten komu sa to nepáči, čítať 

to nemusí.  

V sobotu bol v našej obci ďalší pohreb a tento rok sa nezačal v tomto smere práve 

najlepšie. Ešte raz by som chcel prejaviť úprimnú sústrasť pozostalej rodine.  

Cez týždeň som riešil už detaili na náš projekt fotovoltaickej elektrárne na streche 

obecného domu. Keď sme sa už blížili ku koncu a mali sme všetko aj schválené 

obecným zastupiteľstvom, prišla „malá zmena“ od ministerstva. Úrok 0,1 % sa 

zmenil na 2%. Ako som sa neskôr dozvedel, tak všetky zmluvy, ktoré čakali na 

podpis od mesiaca október, boli zrušené a bude sa o nich musieť rozhodovať 

nanovo ale už z novým úrokom. Je to škoda ale po prvotnej pesimistickej nálade 

a rozhovoroch s viacerými odborníkmi som sa rozhodol aj tak do toho ísť 

a prerokujem to ešte raz z poslancami, kde im samozrejme predstavím aj základnú 

finančnú návratnosť.  

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 9.4.2025 


